



## اللؤلؤة Pearl

صندوق اللؤلؤة للاستثمار العقاري  
Real Estate Investment Fund

<b>Disclosure of the Resolutions of the Extraordinary General Meeting of The Pearl REIF (the "Fund")</b>	إفصاح بشأن القرارات المتخذة في اجتماع الجمعية العامة غير العادية لصندوق اللؤلؤة للاستثمار العقاري ("الصندوق")
The Extraordinary General Meeting ("EGM") was held at 3:00 pm on Wednesday, 13 September 2023, via the electronic platform for general meetings accessible through Muscat Clearing and Depository's website ( <a href="http://www.mcd.gov.om">www.mcd.gov.om</a> ).	تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية للصندوق في تمام الساعة 3:00 مساء يوم الأربعاء الموافق 13 سبتمبر 2023م عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة المتاحة عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع ( <a href="http://www.mcd.gov.om">www.mcd.gov.om</a> ).
The unitholders of the Fund adopted the following resolutions in the EGM:	اتخذ حاملو وحدات الصندوق القرارات التالية في اجتماع الجمعية العامة غير العادية:
1. Approval to increase the issued capital of the Fund from OMR 42,477,021 to OMR 52,477,021.080 by issuing 83,333,334 investment units through private placement at an issue price of 120 Baizas per unit, as specified in the Explanatory Note attached to the invitation to attend the EGM.	1. الموافقة على زيادة رأس المال المصدر للصندوق من 42,477,021 ريال عماني إلى 52,477,021.080 ريال عماني عن طريق طرح 83,333,334 وحدة استثمارية في اكتتاب خاص بقيمة إصدار تبلغ 120 بيضة لكل وحدة وذلك على النحو المحدد في المذكرة التوضيحية المرفقة بدعوة حضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية.
2. Approval to authorize the Fund Management Body to take all the necessary actions to execute agenda item (1), including but not limited to, preparing and approving the prospectus in connection with the private placement (if required).	2. الموافقة على تفويض مجلس إدارة الصندوق لاتخاذ كافة الاجراءات اللازمة لتنفيذ البند رقم (1)، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، إعداد واعتماد نشرة الإصدار فيما يتعلق بالاكتتاب الخاص (إذا لزم الأمر).
3. Approval of the amendments to Articles 5(1) and 50(3) of the Fund's Articles of Association in the form set forth in the annexure attached to the invitation to attend the EGM.	3. الموافقة على تعديل المادة (5-1) والمادة (50-3) من النظام الأساسي للصندوق بالصيغة المرفقة مع دعوة حضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية.
 <b>Kumail Ali Moosa</b> Secretary of the EGM	 <b>كميل علي موسى</b> أمين سر اجتماع الجمعية العامة غير العادية

PO Box 44, PC 114, Hai Al Mina, Sultanate of Oman

T: +968 24 730366 F: +968 24 730344 E: [assetmanagement@soharinternational.com](mailto:assetmanagement@soharinternational.com)

CMR Reg. 2022/61